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Készĺilt: Az EmberiErőforráls Bizottság 2015.június 01-jén (hétf.őn) ĺ.5,00 óľakor

a J őzsefv źlrosi Polgárm esteri Hivatal
(Bp. VIil.' Baľoss u. 63-67.) III. emelet 300-as tárgya|őjátban megtartott 5. ľendes

ĺiléséről

Levezető elniik: Zentai oszkár
Jelenlévő tagok: Dr. Szilágyi Demetęr - alelnök

Simon György _ alelnök
Balogh István
Kaiser József Lajos
Komássy Zsolt Akos
Dr. Erőss Gábor János
Nagy Gáborné
Patatics BaIázs
Máté András
Vámos Andrea
Bálint Gergely
Camara-Beĺeczki Ferenc Miklós

Távolmaradását bejelentette: Erhardt Zoltźtĺlné Dr. Ferencz orsolya Ildikó - alelnök,
Boľoznaki Arpáđ

Jelenlévő meghívottak: Dr. Kovács Gabriella _ aljegyző, Dľ. Balla Katalin - Jegyzői
Kabinet vezető, Dľ. Bojsza Kľĺsztina _ Humánszolgáltatási Üglosztály vezető, Dľ.
Galambos Eszter _ Jogi Iroda vezető, Bodnár Gabriella _ Szervezési és Képviseĺői Iľoda
vezető,I(incses lbolya - Humánkapcsolati lroda vezető, Varga Zita _ JKH Nonp,oľt Kft. _
sza.ĺĺľnai vezető, Dľ. Bakĺó Eľika _ JESZ vezető főorvos, Csabainé Lampert Agnes -
Százszorszép Napközi otthonos ovoda vezető,Yáradi Gizetla - Józsefvárosi Szociális
Szolgáltató és Gyermeuóléti Központ vezetője, Koscsóné Kolkopf Judit - Józsefváľosi
Eg1lesített Bolcsődék vezetője,Yőľiis István - Magyar PünköSdi Egyház hźpviseletében,
Nováczki Eleonóra - a Kisfalu Kft. divízióvezetője, Dľ. Simon Lajos _MoravcsikAĺapínány
lłźpviseletében, Pucsek József _ Moravcsik Alapítvány képvtseletében, Dr. ifj. Hiľsch Tamás
_a Kisfalu Kft. képviseĺetében.

Zentai Oszkár
Tisztelettel kĺjszönti a megjelenteket, az Emberi Erőforrás Bizottság 2015. évi 5. ľendes ĺilését
megnyitja. Az Emberi Eľőfonás Bizottság határozatképességét 12 főve| megá||apítja, a
bizottság hatáľozatképes. Az ülés napirendjére javaslatot tesz, - az 1.2-es napirendi ponthoz
csere előterjesztés érkezelt -, majd szavazásta bocsátja a napirendet:



I{apirend:

I. Átľuházotthatáskłiľbenmeehozhatódtintések:

1. Javaslat civil szeľvezet beszámolójának elfo gadására
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - a Humánszoĺgóĺtatási Üg,,osztóly vezetője
(írásbeli előterj esztés)

2. Javaslat szerv ezetek kedvezményes helyiségbérleti kérelmének ĺigyében
Előteľjesztő: dľ. Bojsza Kľisztina - a Humánszolgáltatási Ügyosztáĺy vezetője
(ír ásb eli eĺőterj e sztés)

Ir. Képviselő.testületielőteriesztések:

1. Javaslat a Budapest Józsefoárosi onkormányzat tulajdonában álIó lakások
bérbeadásának feltételeiről' valamint a lakbér mértékéről szĺóló

t6 12010. (m.08.) számr'i tinkormányzati rendelet módos ítására
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgáľmester
(ír ásb eli előterj esztés)

2. Javaslat az ,,Onkoľmányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására,,
tár gy űl pá|y ázat b enyúj tás ára
Előterjesztő: Dľ. Kocsis Máté - polgármesteľ
(írásb eli eĺ őterj e szté s)

3. Javaslat alapítványok támogatására
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgármester

Sántha Péterné _ alpolgáľmester
Kaiser József - kźpviselő
(ír ás b eli előterj esztés)

4. Javaslat a Heim Pát Alapítvánnyal együttműkiidési megáIlapodás megkiitésére
Előterjesztő: Dr. Sára Botond - alpolgármester
(írásb eli előterj e sztés)

5. Javaslat háni gyermekoľvosi feladatok ellátásának biztosítására
Előterjesztő: Dr. Kocsis Móté - polgármester
(írás beli előteľj es zté s)

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy az Embęĺi Erőforrás Bizottság az alábbi napirendet 11 igen, 0 nem, 1

hrtő zko đás szav azattal el fo s adta :



87l2015.[VI.01.) sz. EMBI határozat (11 ieen. 0 nem szavazattal. 1 taľtózkodás mellett)

Az Emberi Eľőforrás Bizottság az a|ábbi napirendet fogadja el:

Napirend:

I. Átľuházott hatásktiľben meehozható dtintések:

1. Javaslat civil szeľvezet beszámolójának elfogadására
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - a Humánszoĺgáltatási ÜglosztáIy vezetője
(ír ásb eli előterj e s zté s)

2. Javaslat szerv ezetek kedvezményes helyiségbéľleti kéľelmének ügyében
Előteľjesztő: dr. Bojsza Krisztina - a Humánszolgáltatási Üg,,osztaly vezetője
(ír ás b e l i e ĺ ő t eľj e s zté s)

[I. Képviselő.testĺileti előteľiesztések:

1. Javaslat a Budapest Józsefvárosi Onkormányzat tulajdonában áttó lakások
béľbeadásának feltételeirőI, valamint a lakbéľ méľtékéľől szóló
1, 6 l 2010. (III. 0 8.) számű tinkoľm ány zati r endelet mó do s ít ásár a
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester
(írásb e li előterj es zté s)

2. Javaslat az ,,onkormányzati feladatellátást szolgálĺó fejlesztések támogatásźra',
tár gy tl p á|y ánat b enyúj tás áľa
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester
(ír ás b e l i el ő terj e s zté s)

3. Javaslat alapítványok támogatására
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármesteľ

Sántha Péterné - alpolgórmester
Kaiser József - képviselő
(ír ásb eli előterj e sztés)

4. Javaslat a Heim Pál Alapífvánnyal együttműkiidési megállapodás megktitésére
Előterjesztő: Dr. Sára Botond - alpolgórmester
(ír ás b e l i e l őt erj e s zt é s)

5. Javaslat házi gyeľmekoľvosi feladatok ellátásának bĺztosításáľa
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgórmester
(ír ásb eli előteľj es ztés)



I. Átruházotthatásktirbenmeghozhatódłintések:

Zentai oszkáľ
Javaslata, hogy az átruházott hatáskĺjrben lévő napirendi pontokat külĺjn tárgya|ja meg a

bizottság.

Napirend I/l.. pontja: Javaslat civil szervezetbeszámolójának elfogadására
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - a Humánszoĺgáltatósi Üg,łosztaly vezetője
(ír ás b eli eI őterj es zté s)

Zentai oszkáľ
A napiľend vitáját megnyitja, kérdés hozzásző|tls nincs, a napirend vitźi1át lezźrja, szavazásra
bo csátj a a hatfu ozati j avaslatot :

Az Emberi Erőfoľrás Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja a Moľavcsik Alapítvány (székhely:
1083 Budapest, Balassa u. 6.) civil szervezet f0I4. évről szóló szakmai beszámolóját és

tudomásul veszi a 20|5. évi tevékenységéről szóló szakmai tervet, valamint javasolja a
Yźnosgazđálkodási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes béľleti díj fenntartását a közös
koltség szintjén a Budapest, VIII. keľület Ütloĺ ĺt 60-6f. (hĺsz.: 36308l0lN2) szźlm aIatti
helyiség tekintetében.

Felelős: polgármester
Hatráĺidő: f)Is.június l.

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy az Emberi Erőfonás Bizottság az a|ábbĺ hatźrozatot 10 igen, 0 nem, 2
taftőzko dás szav azattal elfo eadta:

88/2015.(VI.01.) sz. EMBI határozat (l0 ieen' 0 nem szavazattal' 2 taľtózkodás mellett)

Az Emberi Erőforľás Bizottság úgy dönt, hogy elfogađja a Moravcsik Alapítvány (székhely:
1083 Budapest, Balassa u. 6.) civil szervezet 2074. évről szóló szakmai beszámolóját és

tudomásul veszi a 2015. évi tevékenységéről szóló szakmai tervet, valamint javasolja a
Yárosgazđálkodási és Pénzrigyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj ferrntartźsát a közos
ktĺltség szintjén a Budapest, VIII. kerület Ülloi ĺt 60-62. (hľsz.: 36308l0lN2) szám alattí
helyiség tekintetében.

Felelős: polgármester
Hatfuidő: 20|5.június 1 .
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Napirend Il2. pontja: Javaslat szervezetek kedvezményes helyiségbérleti kérelmének
ügyében
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - a Humánszolgál[atósi Ugyosztály vezetője
(ír ás b eli eĺőterj eszté s)

Zentai Oszkár
A napirend vítáját megnyitja, kérdés, hozzásző|tls? Megadja a szőt c1r. Bojsza Krisztina
Humánszo lgá|tatási Ü gyo sztály vezetőj ének.

Dr. Bojsza Krisztina
Kéri a Tisztelt Bizottságot, hogy aMagyar Ptinktjsdi Egyhtzra vonatkozó javaslatot ne vegye
figyelembe jelen előterjesztés tárgyalásakor, mivel az effe vonatkozó javaslatot visszavonja.

Zentai oszkár
Rendben. A napirend vitź!źúmegnyitja, megadja aszőtKomássy Ákos képviselőnek'

Komássy Ákos
Kérése, avassák be, hogy mi az oka a visszavonásnak.

Zentai Oszkáľ
Megadja a szőt dr. Bojsza Kľisztina Íigyosztályvezetőnek.

Dr. Bojsza Krisztina
Felmeriiltek olyan kérdések, arrlit egyeńetni szĺikséges az egyházzal, a helyiségre vonatkozó
jövőbeni teľveiket illetően, hogy ott milyen tevékenységet fognak folytatni.

Zentai Oszkár
További kérdés, hozzásző|ás nem lévén, a vitát lezfuja, szavazásra bocsátja a hatźtrozati
javaslatot:

Az Emberi Erőforrás Bizottság úgy dönt, hogy

1. javasolja a VarosgazđáIkodási és Pénzügyi Bizottsźąnak az Art,s Harmony Szabad
Művészeti Társasággal (székhely 1029 Bp., Csongor u. 39.; képviseli: Baľtha Katalin)
bérleti szerzóđés megkötését kedvezményes bérleti díjon a Bp., VIII. kerĹilet Rökk Sz.
u. 1 1 . szám a|atti (hľsz. 36677 l0l N29) 216 m2 alapterĹiletú helyiség tekintetében.

Felelős : polgrármester
Hattridő: 2015.június 1.

2. a Budapest, VIII. ker. Ülloi ift 66lA. szźm alatt ta|a|hatő (hĺsz. 36274l0lN2 és

3627410lĘ3) 259 m2 alapterületú helyiség vonatkozásźlbaĺ kiírt páIyázat bíttiő
bízottságának véleményével egyetért, és a páIyázat alapjźlĺ javasolja a
Yéĺtosgazđálkodási és Pénzügyi Bizottságnak a Ferencváľosi Football Club
Egyesülettel (székhely: 1088 Bp., Szentkirályi u. 49,II|32A.; képviseli: Nagy Lajos)
kedvezménye s helyisé gb érleti szetzőđés megköté sét.

Fęlelős: polgármester
Határido: 2015. iúnius 1.



Zentai Oszkár
Megállapítja, hogy az F'mberi Eľőfoľrás Bizottság az alábbi hatźłozatot 9 igen, 0 nem, 3

taľtó zko dás szav azattal el fo s adta :

89/2015.(.VI.01.) sz. EMBI határozat (9 igen, 0 nem szavazattal.3 tartózkodás mellett)

Az Emberi Eľőforrás Bizottság úgy dönt, hogy

1. javasolja a VáľosgazdáIkođási és Pénzĺigyi Bizottságnak az Art,s Haľmony Szabad
Művészeti Tarsasággal (székhely: 1029 Bp., Csongor u. 39.; képviseli: Bartha Katalin)
bérleti szeruődés megkötését kedvezményes bérleti díjon a Bp., VIII. kerület Rökk Sz.
u. 1 1 . szám alatti (hĺsz. 36677l0l1J29) 216 m2 alapterületiĺ helyiség tekintetében'

Felelős: polgármester
Hataľidő: 2015.június 1.

2. a Budapest, VIII. keľ. Üuoi iÍ 66lA. szźtm a|att taIáIhatő (hľsz. 36214/0lN2 és

36274/0lN3) 259 m2 alaptertiletű helyiség vonatkozástlban kiírt pá|yázat birá|ő
bizottságának véleményével egyetért, és a pá|yźzat aIapján javasolja a
Vaľosgazdálkodási és PénzÍigyi Bizottságnak a Feľencvarosi Football Club
Egyestilettel (székhely: 1088 Bp., Szentkiĺályi u. 49.II|32A.; képviseli: Nagy Lajos)
kedvezményes helyisé gbérleti szerzo đés me gköté sét.

Felelős : polgĺĺrmester
Hatéttido: 201 5.június 1 .

II. Képviselő.testĺileti előteľiesztések:

Zentai oszkár
II-es blokk, Képviselő-testtileti előterjesztések, külön ttrgya|źsi javaslata van-e abizoÍtság
báľmely tagtrának. Me gadj a a szőt Komás sy Akos képviselőnek.

Komássy Ákos
Az 1-es napirendi pontot kéri külön tárgya|ni.

Zentai oszkár
Rendben, további javaslat? Megadja a szőt dľ. Erőss Gábor képviselőnek.

Dľ. Eľőss Gáboľ
Az 5-ös napirendi pontot kéri ktilcjn tfugyalni.

Zentai oszkár
Egyéb ktilön tźrgyalásrajavaslat nincs, a blokkban maľadt napirendi pontok egyĹittes vitáját
megnyitja,|ezárja.Szavazésrabocsátjaaza|ábbihatáľozati javaslatokat:
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Napirend II/1. pontja: Javaslat a Budapest Józsefuárosi Onkormányzat tulajdonában
állĺĺ lakások bérbeadásának feltéte|eiről, valamint a lakbéľ nrértékéľől szĺíló
16 / 20 10. (nI. 0 8.) számű önko rm ány zati r endelet m ó d o s ításár a
Előterjesztő: Dr. Kocsis Mdté - polgármesteľ
(ír ás b eli előterj e sztés)

A napirend II/1. pontját kültin tárgyalásľa kikérték.

Napiľend IIl2. pontja: Javaslat az ,,Onkormányzati feladatel|átást szolgáló fejlesztések
tám o gatás ár a,, tár gy Űt p á|y ázat b enyúj tás ára
Előterjesztő: Dr. Kocsis Móté - polgármesteľ
(ír ásb eli előterj e szté s)

Az Embeľi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek aZ előteľjesztés
megÍárgyalását.

Felelős: polgármesteľ
Hataridő: 2015. iúnius 04.

Napiľend II/3. pontja: Javaslat alapítványok támogatására
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgáľmesteľ

Sántha Péterné - alpolgármester
Kaiser József - kźpviselő
(írásbeli előterj e s ztés)

Az Emberi Erőfonás Bizottság javasolja a Képviselő{estiiletnek az előterjesáés
megÍárgya|źsát.

Felelős: polgármester
Hatźnidő: 20I 5. junius 04.

Napirend II/4. pontja: Javaslat a Heim Pát Atapítvánnyal együttmíĺktidési megállapodás
megkiitésére
Előterjesztő: Dr. Sára Botond - alpolgáľmester
(írásb eli előterj e s zté s)

Az Embeľi Erőfonás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés
megÍfugya|ását.

Felelős: polgáľmester
Hatáĺiďo: fII 5. június 04.



Napirend IIl5. pontja: Javaslat házi gyermekorvosi feladatok ellátásának biztosítására
Eĺőterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

(ír ásb eĺi előterj esztłź s)

A napiľend II/5. pontját külłin tárgya|ásra kikérték.

Zentai oszkáľ
Megállapítja, hogy 9 igen, 1 nem, 2 tartózkodás szavazatta| a Bizottság aZ a|ábbi
hatétr o zatokat elfo gadta :

Napirend II/2. pontja: Javaslat az ,,onkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések
t á m o gatá s ár a,, tár gy Űl p á|y ázat b enyúj tá s á ra
Előterjesztő: Dľ. Kocsis Máté - polgármesteľ
(írásb eli el őterj es ztés)

90/2015.(VI.01.) sz. EMBI hatáľozat (9 ieen. 1 nem szavazattal,2 taľtózkodás mellett)
(ľematikai blokkban tĺjľtént a szavazás)

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselo-testiiletnek az előterjesztés
meg!fugyaIását.

Felelős: polgármesteľ
Hataľidő: 2015.junius 04.

Napiľend II/3. pontj a: Javaslat alapítványok támogatá'sára
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

Sóntha Péterné _ alpolgármester
Kąiser József - hépviselő
(írósb eli előterj esztés)

9ll2015.(.VJ.01.) sz. EMBI határozat (9 ieen. 1 nem szavazattal,2 taľtózkodás mellett)
(ľematikai blokkban tÓrtént a szavazás)

Az Emberi Erőfoľľás Bizottság javasolja a Képviselő-testÍiletnek az előterjesztés
meg!árgya|ását.

Felelős: polgármester
Hatĺíľidő: 2015.junius 04.

Napirend II/4. pontja: Javaslat a Heim Pál Alapítvánnyal együttmiĺködési megállapodás
megkötéséľe
Előterjesztő: Dr. Sára Botond - alpolgármester
(ír ósb eli előterj e sztés)



9212015.(VI.01.) sz. EMBI hatáľozat (9 ieen' 1 nem szavazattal,2 taľtózkodás me|lett)
(ľematikai blokkban tortént a szavazás)

Az Embeľi Eľőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-test{iletnek aZ előterjesĺés
meglźrgyalását,

Felelős: polgármester
Határiďo : 20I 5. i únius 04.

A bizottsdg létszdma dr. Szilágyi Demeter megérkezésével _ 13 főre vdltozott.

Napiľend IIl1. pontja: Javaslat a Budapest Józsefuárosi Onkormányzat tulajdonában
állĺó lakások béľbeadásának feltételeiről, valamint a lakbér mértékéről szĺíló
16 120|'0. (ilI.08.) számú önkoľmányzatĺ rendelet módos ítására
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármesteľ
(ír ósb eli eĺőterj e s zté s)

(A jegyzőkönyv az elhangzottaknt szó szerint tartaĺmazza)

Zentai oszkár
A napirend vitájátmegnyitom, megadom a szőt Komássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos 
'Tisztelt Elnĺjk Úr, Tisztelt Bizottság, egyrészt tiszteletre méltó dolog, hogy ilyen aprólékos

áttekintést végzett a lakbér rendszerrel kapcsolatban, másrésń" viszont ugy érzem, hogy
bizonyos problémák megoldását minthogyha kerülni próbálnánk, és bizonyos ęlemeit a

rendszernek pedig mint hogyha kicsit ľosszabb iránybatolniínk, mint eddig. Tehát tuđjuk azt a
problémát, hogy a kĺlltségelvű lakbéľ már ľéges-rég nem költségelvű. Ez szeriĺtem egy'
älapvetően egy automatikus önátveľési helyzetbe kergeti az onkormányzat a kerületi
tarsadalmat. Ugyanakkor most meg egyľe inkább, ha jól értem, akkoľ a rendelet-módosítással
egyrésń a piaci lakbér felé nyomjuk a bérlőket. Amit szeľintem egyébként nyugodtan lehetne

lényegében kĺiltségelvtĺnek nevezni, meľt hogy az az egyet|eĺ olyan lakbér, amely minden
kiadását az ottlakással kapcsolatbaĺfedezi az onkormányzatnak. Viszont szűkítjtik érdemben

és szigorítjuk a szociális lakbérhez valő hozzáférést. Ezzel az a prob|éma, hogy pontosan

tudjuk, hogy a szociális lakbér az ígazáből nem azért van, hogy jövedelmet termeljen az

onkormanyzatnak, az egy szimbolikusan alacsony lakbér, pontosan azért,hogy akik amúgy is
nyomorult szegény helyzetben élnek, azoknak a lehető legkisebb mértékben rontsuk az

egzisztencíális helyzetét. Tehát én a magam részérőI ú egy kicsit félľevezetőnek érzem az

egyébként nagyon alaposan kidolgozott tiszteletre méltó javaslatban, hogy (hogy mondjam)

szőva| ahelyett, hogy bővítenénk a tényleg rászoľulók, vagy szociális lakbéne jogosultak

körét, és ugyanakkoľ viszont aki nem szociális lakbéne tászoĺllő, azok víszont mind olyan
lakbérviszonyok ktĺzé kerĺilnének amelynek kapcsán az onkormtnyzatĺak nem kerülnek a

bérlakások többletkiad ásába. Most úgy érzem, hogy még mindig eń' aháĺom osztafii ľendszert
próbáljuk csiszolgatni, és kérdezem, hogy egyrészt jőllátom-e, mźsrésń"meg hogy van-e mód

ezeÍI a visszásságon másítani, hogy ,igazábő| a szociális lakbért |ęszźlmítlĺa semmi nem

kimondottan az, mint aminek hívjak. En öľültjk amak, hogy javítjuk meg fejlesztjük a lakbér



ľendszerĺinket, ez tényleg egy aprólékos javaslat, csak szerintem még egy kicsit
hatáľ o zottabb an kĺj ze leb b l ehetne jutni az e gyérte l műsíté she z. Kö szĺjnöm.

Zentai oszkár
AváIaszađás szakmai o|đa|ára felkérem a Kisfalu Kft. képviseletében jelenlévőket.

I(avasánszki-Ifu opf Diána
Köszĺjnöm szépen a szót, Elnök Úr. Erre a felvetésre ań. tuđom mondani, hogy fővárosi
tendencia az, hogy a piaci költségekből és a szociális elvű lakbéľekből már a piaci felé
tekintünk ki. Tehát a piaci lakbérek megá|lapítása, ezen az úton haladunk, illetve
természetesen az önkoľmányzat &đekeit taľtottuk szem elott a rendeletmódosítás megalkotása
kapcsán is. Kĺjszönöm.

Zentai Oszkáľ
Megadom a szőtKomássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos
E|ĺézést, hogy újľa szót kértem, csak azéĺt tartom fontosnak, mert szerintem itt egy nagyon
nagy méretű táľsadalmi problémźlval, meg sokakat éľintő társadalmi problémával kell
szembeĺézzĹink, és fontos, hogy erről tudjunk részletesen beszélni. En értem, hogy az a
fővarosi trend, hogy egyľe inkább mindenki, aki nem kimondottan rászoruló, az piací lakbér
szerint vegye bérbe az önkormányzati bérlakását. De akkor ennek egy tisztességes egyértelmú
tísztáztsa az, hogy ha mindenkinek, aki tényleg nélkülĺjz, arrnak hozzáférhetővé tessziik a
szociális lakbért, tehát nem szúkítjtik, hanem inkább bővítjiik a szociális lakbéľhez való
hozzáférést, én ennek az ellenkezójét érzem most ebben a javaslatban. Másľészt pedig ha
külső jogszabźiyok ezt indokolttá teszik' akkor névlegesen meghagyhatjuk a költségelvű
lakbér intézményét, de miután pontosan fudjuk, hogy ez maĺ réges-rég nem költségelvú, ezért
eń. szépen egy ilyen üres halmazként (ha a jogszabźtIy szükségessé teszi) félre is tehetnénk,

hogy hát van költségelvrĺ lakbér, de istenigazából úgysem koltségelvű, teljesen ft)lösleges
alka|mazni bárkire, és akkoľ sokkal át|athatőbb és tisztességesebbé teszí aZ egész

lakbérľendszeriĺnket, hogy ha azt mondjuk, hogľ mindenki, aki nem szociálisan rászorulő, az
piaci lakbéľen vegye béľbe a bér|akását. Es aki pedig minimálisan is rászorul, az
természetesen ferjen hozzá a szociális lakbéľhez. Ezt a tisztźzźlst nem igazán érzem, hogy
bármilyen szintű célkitűzésként is akaľ megjelenne, tehát picit még mindig ďagonyázunk a

maszatbarlitt a terminológiák meg a szabá|yozźtsok terén.

Zentai Oszkár
Képviselő ur, ezkéľdés, vagy hozzászólás volt? Én hozzźlsző|ásként tudom érte|mezni.

Komássy Áko.
HozzászőIás.

Zentai Oszkáľ
Köszonöm. Megadom aszőt Camara-Bereczki Ferenc Miklós bizottsági tagnak.

Camara-Beľeczki Feľenc Miklĺós
Köszcjnĺjm a szőt, Elnök Úr. Előbb konzultáltunk' hogy tehetek-e ftjl kérdést abizottsági ülés
végén, de mivel már csak írásban lehetséges, ezéľt most kérdezem a Kisfalu Kft. jelenlévő

képviselőjét, hogy arra vonatkozőan legyen szíves aBizottság cisszes tagsa számaĺa eljuttatni
egy levelet, hogy az ídei évben eddig hány családot lakoltattak ki, és milyen inđokokból.
Tehát, hogy egyrészt lakbéľháÍralék, bírósági eljárás, illetve hogy önkényes lakásfoglalók,
tehát, hogy tételesen felsoľolva, hogy kit, és miért és hány embert lakoltattak ki, nem csak a
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bánartások számát szeľetném tudni, hanem a szeméIyek számźlt' is, hogy pontosan a mai
napig, idén, hány embert lakoltattak ki a kerületben. Köszönöm szépen.

Zentai Oszkár
Aziméĺti felvetést én is támogatom. Legyenek szívesek, aBizottság tagjai számára írásban
készítsenek enől egy tájékoztatőt. Kĺjszönĺim szépen. Bálint Gergely, paľancsoljon.

Bálint Geľgely
Az á||ami gondoskodásból kilépő fiatalok számára az önkormányzat a rendeletben nem
névlegesít lakáshoz jutási lehetőséget. Azt szeretném kérni, illetve tapaszta|ataim szerint
ĺehéz helyzetben vannak azoka fiatalok, aklkaz állami gondoskodás keretei kĺjzüllépnek ki,
nagykoruvá váItak, iskolai végzeltséggel, szakmával renđelkeznek. Nem köĺľryű a
munkaeľőpiaci helyzetĺik, így rendszeres jövedelmet nem tudnak felmutatni, hogy
eredményesen vehessenek részt a lakáspályázatokban, ezéft javasolnám egy olyan passzusnak
a beépítését, illetve a kodifikálását, hogy az áI|aĺri gondoskodásból kilépő, tanulmĺányait
sikeresen elvégzet. nagykoru aZ egy év lakbér megťrzetése mellett tudjon lakásbéľleti
páLyázatot benýjtani. Tehát a rendszeres jcivedelem helyett, ugye amit igazo|ni keil. És majd
még folytatnám'

Zentai oszkár
YáIaszadásľa megadom aszőt a Kisfalu Kft. képviselőjének.

Kavasánszki-Knopf Diána
Kĺjszönöm szépen, ezt a javasIatot megfontoljuk.

Bálint Geľgely
Tehát ez amyit jelentene, hogy a rendszeresen jövedelem igazolása helyett egy év lakbét,
hogy ha előre kifizet, ezeknek a fiataloknak van á|ta|ában annyi meglakarított pénzĹik, még
annyi is, hogy felújítandó bérleméný tudjanak hasznźihatővá termi. A másik pedig a piaci
elvtí lakbérľel kapcsolatos kérdésem lerrne, ezt a személyes pélđĺĺmon kereszttil tudom a
leginkább feldolgozni, majđnem szívinfarktust kaptam, mikor ezt olvastam, nehezen tudtam
elaludni, jelenleg 34.000,-Ft-ot fizetek, és az i| szabá|yozźls szerint 86.000,-Ft-ra emelkedne
az én lakásomnak a béľleti đija, ań. gondolom, hogy ez a méľtékú emelés a kozéposńá|y
kinyírása. A középosńá|y a|ső rétegében elhelyezkedőknek a kinyíľása. Ewel az összeggel én
nyugodtan megtehetném, hogy felveszek egy húzós kölcscint, és akkor a részletek, amiket
ťlzetek, az atÍa megy, hogy nekem egyszer legyen valamikoľ egy lakásom. De velem nem
történhetętt meg ebben a kerĹiletben az, hogy én megvásiárolhassam az önkormányzati
bérleméný, nem adatott meg a lehetőség, hogy egy hasonló ptt|yfua lépjek, mint a kortársaim
stb. A lakásom cisszes helyisége be van ázva, két éve kéľem, hogy hozzźk rendbe, nem
csináljak meg a tetőt, még mindig ázďogá|ok, nem javítjak ki a plafonomat, stb. Tehát nem
fordítjfü még aú. az osszeget sem vissza aIakásba, ami van, és azt gondolom, ez irľeális. És
lift sincs.

Zentai oszkár
Yá'|aszadtsra a Kisfalu Kft. jelenlévő képviselőjének adok szót.

Kavasánszki-Knopf Diána
Először is szeretném leszögezni, hogy a szociális elven megállapított lakbét nem éľinti
semmilyen vá|tozás a rendeletvźl|tozás kapcsán. Konkĺétan természetesen nem fudom, hogy
melyik ingatlanľól beszé| most, mert az hangzott el, hogy az on iĺgatlana, amelyet béľel,
nincs felrijítva, én ara kérem ont, hogy megadja nekęm azt a címet és meg fogjuk vizsgáIni.
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(Kazbeszólasok, nem érthető.) Szociális elven megállapított lakbért... (Kazbeszólások, nem

érthető.)

Zentai Oszkáľ
Válaszadáshoz szfüséges még előkészületi idő a Kisfalu Kft. ľészéľe?

Kava s án szki-I(n op f D ián a
Koszönom szépen a szőt, Elnök Úľ. Egy konkĺét kérdést kérném, hogy fogalmazzon meg és
akkor arra tudunk válaszolni.

Zentai Oszkár
Rendben, akkoľ visszaadom a szőt abizottsági tagnak, hogy ismételje meg a konkrét kérdését.

Bálint Gergely
Köszönöm szépen, tehát ha én jól értelmeztem, akkoľ ez egy több mint 200 oÁ-os bérleti díj
emelkedést jelent, amely abba a magasságba emeli a költségelvű vagy piaci elvű lakásoknak a
béľleti díját, mint hogy ha valaki banki konstrukcióval kölcsönt venne föl és saját tulajdonĺa
tenne szert. (Kozbeszólósok, nem érthető.) Itt van egy tábltnat, amely azt mondja...
(Kozbeszólások, nem érthető.) Ez a 7 . oldala az előterjesztésnek. 25. $: ,,A ľendelet 47. $. (1)

bekezdése a kovetkező aa) ponttal egésziil ki.,, Az előterjesztésből nem látom tisztán, most
nem csak az én kategóľiámról van szó, đe a többi kategóľiaľól is, hogy hźny százalékos
lakbéremelkedésről van szó.

Zentai Oszkáľ
Ez egy konlaét kéľdés, köszönjtik, várjuk a konkľét váIaszt.

Bálint Geľgely
Es hogy mit gondolnak erről, miért van erre szükség.

Dľ. ifj. Hirsch Tamás
Üdvozlĺim a Tisztelt Bizottságot. Egy zsinórmértéket, amivel emelkednek a lakbérek adott
esetben, nem tudunk mondani, viszont azt tuďom mondani, hogy vélhetően Képviselő Úľ
esetében nem fog növekedni a lakbér, hiszen nem visszamenőleges hatźtlý ez a módosítás.

Zentai Oszkár
Van még kérdés ezzel, vagy esetleg megbeszélik ktilön? Jő, nagyon hasznos 10 percen
vagyunk túl' kijszönöm szépen. Kaiser József úrnak adok szót.

Kaiser József
Azért lefordítanám a kérdést, arnít aBálint Úľ mondott , mert azértnem csak a Bálint Úrnak a
problémája érdekel, hanem az,hogy tényleg úgy van-e, hogy (mit mondott lakása.lakbérért?
36 ezq és 80 valahány ezer?) igaz.e, hogy ekkora külĺjnbség|esz a mostani béľlő és a későbbi
bérlő, ugyanabban a komfortfokozatban ekkoľa különbség, ez igaz-e' hogy ez lesz-e? Meľt
inkább ez akérdés.

Zentai oszkár
YáIaszadásra a Kisfalu Kft-nek adok szót, parancsoljon.

Dľ. ifj. Hirsch Tamás
Bocsánat, mint az előbb mondtam, én most pontosan száza|ékosan nem tudok mondani egy
növekedést, jelentős a novekedés, de nem tudom, van-e aľra lehetőség, hogy erre íľásban ..?
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Zentai Oszkár
Van.

Dr. ifj. Hirsch Tamás
Akkor élnénk ezzel a lehetőséggel. Köszcjnom szépen.

Zentai Oszkáľ
Rendben, köszönom szépen, további kérdés, hozzásző|ás a napirendhez nincsen, vitát
|ezźltom,szavazásrabocsátomahatározati javaslatot:

Az Emberi Erőforľás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés
meglfugya|ását.

Felelős: polgármester
Hataridő: 2015.június 04.

Zentai oszkár
Megállapítom, hogy azBmbęľi Eľőforrás Bizottság 8 igen, 4 nem, 1 tartóZkodás szavazattal a
hatźr o zatot el fo gadta :

93/2015.(.VI.01.) sz. EMBI hatáľozat (8 ĺeen.4 nem szavazattal. 1 taľtózkodás mellett)

Az Embeľi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testtiletnek aZ előterjesztés
meglárgya|ását.

Felelős: polgármester
Hattridő: 20I 5. június 04.

Napiľend IIl5. pontja: Javaslat házi gyermekoľvosi feladatok ellátásának biztosításáľa
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

(írásb eli előterj eszté s)

Zentai oszkár
A napiľend vitaját megnyitja, megadja a szőt dr. Erőss Gábor képviselőnek.

Dľ. Erőss Gábor
A pľaxis betĺjltetlenné váIt a gyermekorvos halála után, és nem sikerüIt azőta sem betolteni.
Most hosszabb távon oldanák meg úgy a dolgot, hogy az Auróra végül is plusz státuszt kap
aľra, hogy ezt betöltse. Egyrészt hogyan nem sikerült betölteni, vagy hogy próbźita-e az
önkormányzat eń. a folyamatot segíteni. A másik pedig eI tudjak-e |átni a praxisnak az cisszes

fe|adatźĺt". Beleértve az iskolaoľvosi meg egyéb feladatokat, tehźú nem csak magát a győgyítő
feladatot ily módon. Tulajdonképpen nőni fog, vá|tozatlan maľad, vagy cscjkken a kerĹiletben
a gyermekeket gyógyító orvosok szźlma?
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Zentai Oszkár
YáIaszađásra megadja a szőt dr. Bojsza Krisztina ügyosztályvezetőnek.

Dľ. Bojsza Krisztina
Nőni fog ez tĺ|ta|, remélik' hogy sikeľül betölteni ezt a helyet. Eddig azért függő jogi helyzet
vo|t, az örcjkösöknek van egy évük arľa, hogy ezt a praxíst elidegenítsék. Nyilván tobbszöľ
felvették a kapcsolatot az örokĺjsökkel, hogy tudják, hogy vannak-e érdeklődők, vagy az
ĺinkormányzat, vagy a JESZ tud-e bármiben segítséget nyújtani számukra. Jelen pillanatban
még több orvossal tárgyaInak,bíznak berrne, hogy június Z-áig ők egy adásvételi szęrzodést
be tudnak csatolni, arľa vonatkozőan, hogy a praxisjogot el tudják idegeníteni. Nyilván az
önkormányzatnak hosszú távon gondolkodnia kellett abban, hogy megolđja ezt ahe|yzetet.
Most is a JESZ már elózetesen tárgyal több orvossal, tehát a hosszú távrĺ cél aZ nem
feltétlentil az, hogy a JESZ lássa el majđ eú. a feladatot, hanem ugyanúgy, mint az összes
tobbi házi gyermekorvosi körzet esetében, hogy vállalkozási szerződés keretében váIlalkoző
oľvos lássa el, ne pedig közalkalmazottként a IESZ. De most ezt ahelyzetet kezelni kell, meg
kell oldani, erről szól ajavaslat.

Zentai Oszkár
Megadja aszőt đr. Erőss Gáboľ képviselőnek.

Dr. Eľőss Gábor
Ha jól értl, tehźĺ holnap (vagy holnapután) lehet, hogy okafogyottá válik, mert az utolsó
pillanatban sikerĹil megoldani, és akkor a testületi tilésen máľ nem fogiák tárgya|ni, de ha
mégsem, akkor.. ... érti, köszoni.

Dľ. Bojsza Kľisztina
Igen, így van.

Zentai Oszkár
További kéľdés, hozzźsző|ás nem Iévén, a
javaslatot:

vitát Iezáqa, szavazásra bocsátj a a hatźxozati

Az Emberi Erőfoľrás Bizottság
meg!árgyalását.

Felelős: polgármesteľ
Határiđo : 20I 5. június 04.

javasolja a Képviselő-testületnek az előteľjesztés

94l2015.(VI.01.) sz. EMBI határozat (12 igen. 0 nem szavazattal' 1 tartózkodás mellett)

Az Emberi Erőfoľrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előteľjesztés
megJárgyalását.

Felelős: polgármester
Határiđő : 20I 5.június 04.
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Zentai oszkáľ
A napiľendek elfogýak mindenkinek megköszoni
részvételt, a bizottság ülését 1 5,3 1 peľck or beztrja.

a bizottság munkájában való aktív

K. m. ł.
-ľ,,d 

"..l., f,.-/ (-
Zentai Oszkáľ

a Bizottság elnöke
Sim tirgy

aBižo áp alelnöke

A jegyzókonyv az Mötv-ben foglalt ľendelkezéseknek megfelel, és az Emberi Erőforrás
Bizottság 20 I 5. június 1 -j ei tilésén elhangzottakat hitelesen tanúsítj a.

Agócs Zsanett Rita

A bizottsáei iegyzőkiinw mellékletei:
I . sztm,Ú melléklet: meghívó
2. sztľrlu melléklet: jelenléti ív
3 . számű melléklet: előteri esztések
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